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Abstract (en)
The item has a generally circular foot panel for positioning item of a seating furniture (10) on a floor. The foot panel is of a partially convex
configuration, and comprising a side directed toward the floor being constructed as a non-slip surface (24). A central part (12) connects a seat to the
foot panel and includes a vertical center axis running centrally through the foot panel. The side of the generally circular foot panel, which is directed
toward the floor is made of soft plastic material. The generally circular foot panel is a 2-component plastic-material.

Abstract (de)
Ein ergonomisches Sitzmöbel (10) weist einen Sitz (14) zum Bereitstellen einer Sitzfläche, eine im Wesentlichen kreisförmigen Fußplatte (20) zum
Aufstellen des Sitzmöbels (10) auf einem Boden und ein Mittelteil (12), das den Sitz (14) mit der Fußplatte (20) verbindet und dessen vertikale
Mittelachse (13) zentral durch die Fußplatte (20) verläuft, auf. Der Sitz (14) oder seine Sitzfläche ist zumindest teilweise konkav ausgebildet ist.
Die Fußplatte (20) ist zumindest teilweise konvex ausgebildet und die dem Boden zugewandte Seite der Fußplatte (20) ist zumindest teilweise als
Antirutschfläche (24) ausgebildet.
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